
Referat fra generalforsamling 
Skytteforeningen Krudttønden, tirsdag d. 9. april 2024, kl. 19:00 

Skyttehuset i DGI Byen, København 

1. Valg af dirigent 
Rasmus Helbo blev enstemmigt valgt. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var 
rettidigt indkaldt og beslutningsdygtig. 

2. Valg af referent 
Paul Chaplin blev enstemmigt valgt. 

3. Aflæggelse af beretning 
Formanden Andreas Nielsen aflagde sin beretning for året 2023. 
 
Et medlem bemærkede at indkøb af en langdistanceriffel ikke er nævnt i beretningen. 
Formanden svarede at indkøbet først effektueres i året 2024. 

4. Forelæggelse af det reviderede regnskab 
Kassereren Regnar Buch fremlagde det reviderede regnskab. 
 
Der blev spurgt om egenkapitalens størrelse, og også om forskel mellem egenkapital 
primo og resultatet. Kassereren forklarede at det skyldes indkøb af nye våben. 
 
Et medlem spurgte om lånet til KSC (Københavns Skyttecenter). Kassereren forklarede at 
det er et lån som alle foreninger ydede til KSC da centeret blev stiftet, og det er derfor et 
aktiv. 

5. Behandling af indkomne forslag 
Der var ingen forslag i år. 

6. Valg 

6a. Formand (lige år) 
Andreas Nielsen genopstillede og blev genvalgt per akklamation. 

6b. Næstformand (ulige år) 
Ikke på valg. 



6c. Kasserer (ulige år) 
Ikke på valg, men den nuværende kasserer, Regnar Buch, introducerede Robin 
Schneidermann som kassererhjælper. 

6d. Bestyrelsesmedlemmer (hvert år) 

Nuværende bestyrelsesmedlemmer der stiller op igen 
● Paul Chaplin: genvalgt per akklamation. 
● Alex Jørgensen: genvalgt per akklamation. 
● Meelis Tikk: genvalgt per akklamation. 

Opstillede som nye bestyrelsesmedlemmer 
● Robin Schneidermann: valgt per akklamation. 
● Carsten Tang-Petersen: valgt per akklamation. 
● Ole Thy: valgt per akklamation. 

Udtrædende bestyrelsesmedlemmer 
● Henrik Rommel, tidligere formand i flere år. 

 
Dirigenten takkede alle, og takkede Henrik Rommel mange gange for sin stærke indsats 
gennem årene. 

6e. Revisor (hvert år) 
Der blev spurgt om revisoren koster foreningen noget. Kassereren svarede at revisoren er 
frivillig og ikke er medlem; et af revisorens familiemedlemmer får et gratis 
under-18-medlemsskab. 
 
Kassereren fortalte at revisoren har meddelt sin beredvillighed til at fortsætte som 
foreningens revisor, og Jørgen Vedsted blev genvalgt per akklamation. 

7: Eventuelt 

7.1 
Det blev nævnt at DGI-Byen stadig ikke har opfyldt deres løfte om at lave elektronisk 
markering på skydebanerne. 
 
Kassereren tilføjede at der for 3 år siden var et møde i DGI-Byen om markering, og der var 
800.000 kr. tilgængelig til skydesporten dengang. Ved udgangen af 2022 skulle der også 
have været hæve-sænke-bord og elektronisk markering, og ingen af delene er kommet. 
 
Ole Thy er kommet ind i DGI-udvalget, og sagde at markering etc. står på dagsordenen til 
udvalgets møde d. 25. april. 
 



Regnar Buch sagde at udvalget skal tage stilling til det, og helst til DGI København 
centralt, fordi vores forening ikke har nogen indflydelse. 
 
Dirigenten opfordrede folk til at komme med et konkret forslag til næste generalforsamling. 

7.2 
Der blev spurgt om bestyrelsen bliver honoreret. Robin Schneidermann svarede at 
bestyrelsesmedlemmerne ikke er honoreret, men at de dog får et gratis medlemskab. 

7.3 
Dirigenten takkede for god orden på generalforsamlingen og ønskede de fremmødte en 
god kommende sæson. 
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